
As representantes da ANPA no consello escolar informan dos asuntos tratados 

no consello escolar ordinario desenvolvido o día 6/3/2024, no que se trataron 

os seguintes temas: 

1.- Aprobación, se procede, da acta anterior: queda aprobada por 

unanimidade. 

2.- Aprobación, se procede, do orzamento para o ano 2024, do que recibimos 

unha copia: queda aprobado por unanimidade. 

3.- Aprobación, se procede, para a solicitude de continuidade no PLAMBE (plan 

de mellora de bibliotecas escolares): queda aprobada por unanimidade. 

4.- Rogos e preguntas: o director en funcións, David López Paz, comenta que 

recibiu a chamada da Unidade técnica plantexando unha posiibilidade de 

cambio de caldeira, aínda que sen solución definitiva polo de agora. 

A preguntas sobre as decisións adoptadas no anterior Consello escolar 

referentes ao mantemento do colexio, a representante do concello, Verónica 

Calvo Maroño, refírese à unha ordenanza de 2013 na que se expón que “cando 

o edificio non é de titularidade do Concello, o mantemento non é da súa 

responsabilidade”. Se debate sobre este asunto, sen conclusión final. 

Non hay máis asuntos que tratar. 
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